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VASKÚT

Mint a fuldokló, akik hosszú küzdelem után feljön a vízfelszínre és vesz egy 
hatalmas levegőt. Valahogy így érezhettük magunkat az idei nyáron. Az el-
múlt másfél évben szinte teljesen elfelejtettük azt, hogy milyen jó érzés kö-
zösségben lenni, milyen élmény részt venni egy-egy koncerten, vagy csak 
éppen milyen jó dolog összejönni a barátokkal és a bogrács mellett beszél-
getni egy jót. A koronavírus járvány teljesen megváltoztatta az életünket, 

azonban az oltásoknak köszönhetően az elmúlt hónapokban valamit azért 
már visszakaphattunk a pandémia előtti életünkből. Mindez Dusnokon is 
kézzel fogható volt a nyáron, hiszen ismét együtt lehettünk szeretteinkkel, 
barátainkkal. Rendezvényeken vehettünk részt, valamint együtt örülhettünk 
egy-egy fejlesztés átadó ünnepségén. Az alábbiakban ezekből szemezge-
tünk kicsit.

# KÖZÉLET

VASKÚT FEJLŐDIK – ELKÉSZÜLT 
AZ ÚJ MINIBÖLCSŐDE

Fontos fejlesztéssel gazdagodott Vaskút: 
augusztus 28-án átadták a Kossuth Lajos 
utcai bölcsődét. Az épület teljesen új, amit 

a mai kor igényeinek megfelelően építettek meg 
225 millió forintos kormányzati támogatásból. A 
bölcsőde 24 férőhellyel és két csoporttal fog mű-
ködni.

Zsigó Róbert államtitkár, a térség országgyűlé-
si képviselője nem tudott részt venni az ünnepi 
eseményen, köszöntő gondolatait és jókívánsá-
gait Vedelek Norbert, a Bács-Kiskun Megyei Köz-
gyűlés alelnöke olvasta fel.
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HÁROM NAPON ÁT ÜNNEPELTEK JÓL HALAD A  
KERÉKPÁRÚT ÉPÍTÉSE

Az Az idei évben immáron a 15. alkalommal 
rendezték meg Vaskúton a Vendégváró 
Vigasságokat. Az idei igazán különleges 

volt, hiszen a pandémia miatt nagyon régen volt 
lehetőség hasonló közös ünneplésre. Ez érző-
dött is a vendégeken, hiszen valamennyi prog-
ramon szép számban vettek részt a vaskútiak és 
a térségben élők. A programsorozat pénteken 
kezdődött és vasárnap ért véget, a három nap 
során valamennyi korosztály megtalálhatta a 
számára kedves elfoglaltságot.
 
Pénteken a testvérvárosi delegációk fogadását 
követően megtörtént az ünnepélyes megnyitó, 
melynek egyik kiemelt pillanata a hordócsapo-
lás volt. Ezt követően pedig már oldott hangu-
latban lehetett szórakozni az esti koncerteken. 
Már a Hegyhengergetőkre is sokan voltak kíván-
csiak, de az igazi nagy durranás a Lord zenekar 
fellépése volt. Hatalmas tömeg gyűlt össze Pohl 
Misiék koncertjére, a helyiek mellett a környező 
településekről is eljöttek a rock zene kedvelői.
 
A szombati nap megemlékezéssel és egy kü-
lönleges hangulatú ünnepséggel indult. A néhai 
kiváló erdészre, Sirok Józsefre emlékeztek a he-
lyiek, akinek tiszteletére a település határában 
emlékerdőt avattak. Az ünnepségen részt vett 
Zsigó Róbert, a térség országgyűlési képviselője 
is. A Sirok József nevével fémjelzett emlékerdő-
ben egy kopjafát is elhelyeztek.

A megemlékezést egy tudományos konferencia 
követte, melyen az Európai Uniót érintő kérdé-
sek kerültek terítékre. Zsigó Róbert köszöntőjét 
követően az unió szolidaritási politikája, a kiste-
lepülések szerepe és a koronavírus hatásai is a 
témák között szerepelt.
 
A nap hátralévő részében könnyedebb progra-
mok várták a vendégeket. Az egész napos gyer-
mekprogramok mellett zenei koncertek, kéz-
műveskedési lehetőségek, lovas felvonulás és 
néptáncbemutató színesítette a napot. Az estét 
Kasza Tibi koncertje koronázta meg, amire szin-
tén sokan voltak kíváncsiak. Itt azonban még 
nem ért véget a nap, hiszen hajnalig a Bohémek 
zenekar húzta a talpalávalót.
 
A három napos sorozat vasárnap zárult, ami-
kor is rodeóbika kipróbálása, kincsek utcája és 
egészségügyi szűrés is szerepelt a kínálatban. 
Az egész hétvége során érezhető volt egyfaj-
ta megkönnyebbülés és felszabadultság érzet 
az embereken, mindenki nagyon várt már egy 
ilyen rendezvényt Vaskúton, köszönet érte a 
szervezőknek.

Örömmel jelenthetem, hogy a két település kö-
zött hamarosan megkezdődhet a az új kerékpá-
rút építése. A kormány 158 millió forinttal emelte 
meg az építésre fordítható összeget, így össze-
sen már 658 millió forint áll rendelkezésre – je-
lentette be Vedelek Norbert, a Bács-Kiskun Me-
gyei Közgyűlés alelnöke még 2021 májusában.  
A beruházás megvalósulása azt jelenti, hogy már 
Bajától Garáig védett kerékpárúton lehet közle-
kedni. Nem csupán a családok, rokonok és ba-
rátok látogathatják könnyebben egymást, de a 
sportolók előtt is új lehetőségek nyílnak.

Zsigó Róbert államtitkár, a térség országgyűlé-
si képviselője szeptember közepi bejegyzésében 
osztott meg fotókat az építkezésről, ami a jelek 
szerint szépen halad.

„Soha sem lehet mellékes, milyen környezetben 
telik gyermekünk életének az a része, amely-
ben nem lehetünk vele. Magyarország Kormá-
nya 2010-ben úgy döntött, hogy gyermekeink és 
ezen keresztül a családok támogatása az egyik 
legfontosabb feladat, hiszen nélkülük sem a je-
lent, sem a jövőt nem lehet elképzelni. A csa-
ládbarát fordulat eredményeként nemcsak a 
gyermekvállalási kedv növekedett, de a szolgál-
tatások, a bölcsődei, óvodai és iskolai színvona-
la is nagyban emelkedett. Ennek egyik állomása 
a mostani fejlesztés is. Több mint 225 millió fo-
rint kormányzati támogatásból épülhetett meg a 
település újabb fontos intézménye. A beruházás 
nagy jelentőséggel bír a helyiek és a térségben 
élők számára is, hiszen ezzel nemcsak Vaskút, 
hanem a Kincses Bácska is gazdagabbá válha-
tott”  – mondta el Vedelek Norbert.

Zsigó Róbert üzenetében megköszönte a telepü-
lés polgármesterének, Alszegi Zoltánnak elszánt-
ságát és kitartását a projekt megvalósulásában, 
akárcsak az itt dolgozóknak is. Bizakodását fejez-
te ki, hogy a település és a térség fejlesztését a 
jövőben is ilyen jó ütemben tudják majd folytatni. 
Vedelek Norbert hangsúlyozta a 2010-es év víz-
választó szerepét, hiszen azóta rengeteg ered-
ményt értek el közösen. Sok dolgot természetes-
nek veszünk, ami az elmúlt tíz évben beépült az 
életünkbe – hangsúlyozta. Hívószóként kiemelte 
az ezt megelőző időszakból az adóemelést, se-
gélyeket, hiteleket, megélhetési bűnözést, tandí-
jat, rezsi áremelkedést, eladósodást és IMF hitelt. 

Ezzel szemben ma 5-6 százalékos gazdasági nö-
vekedésről beszélhetünk, fejlődő vidékről és erő-
södő családokról – mondta a politikus.

Alszegi Zoltán polgármester köszöntőjében el-
mondta, a magyar kormány fontosnak tartja a 
családok, a gyermekes családok támogatását, eh-
hez a célhoz pedig jól illeszkedik ennek a bölcső-
dének a megépítése. A tervektől a kivitelezésig 
hosszú és rögös volt az út, hiszen a köztük eltelt 
időben az árak emelkedése is felgyorsult, amely-

nek a következtében forráserőhiány keletkezett.  
Ezt végül a kormány segítségével sikerült meg-
oldani, így az elmúlt év szeptemberében végre 
elkezdődhetett a tényleges építkezés folyamata. 
A beruházás biztosítja a kisgyermekek testi-lelki 
fejlődését, illetve biztonságérzetet ad azoknak 
a szülőknek, akik itt helyezik el a gyermekeiket. 
Jelenleg egy felmérés zajlik, hogy hány szülő 
szeretné igénybe venni a szolgáltatást és annak 
függvényében kerülnek majd beindításra a cso-
portok, illetve a további dolgozók felvétele.
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